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RO.0002.13.2024 

 

 

 

Protokół nr VIII/2024 

z sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 24 października 2024r. 

w godzinach 1300 – 1416 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

5) Pan Krzysztof Pazurek – Podinspektor ds. bezpieczeństwa, zarządzania kryzysowego i współpracy 

z organizacjami pozarządowymi. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

b) zmiany uchwały Nr LXIII/407/23 Rady Gminy Inowłódz z dnia 25 maja 2024 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu miejscowości Konewka w gminie Inowłódz; 

c) trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora finansów 

publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku, sposobu ich rozliczania oraz sposobu 

kontroli wykonywania zleconych zadań; 

d) petycji o udostępnienie na stronie Urzędu oraz przesłanie do szkół tak zwanej "Białej Księgi 

Szczepień HPV". 

8. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie obrad VIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 
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Ad. 1  

Otwarcie VIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady VIII sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz. Powitał również Panie i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, 

pracowników Urzędu Miejskiego, gości przybyłych na dzisiejszą sesję, jak również mieszkańców 

i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym 

o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

14 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku 

obrad. 

Burmistrz Inowłodza Pan Bogdan Kącki złożył wniosek o dodanie punktu 7e „Rozpatrzenie uchwały 

w sprawie opinii do projektu Audytu krajobrazowego województwa łódzkiego”. 

Ze względu na brak większej ilości wniosków, radni przeszli do głosowania za wnioskiem o dodanie 

punktu 7e „Rozpatrzenie uchwały w sprawie opinii do projektu Audytu krajobrazowego województwa 

łódzkiego”. Za wnioskiem pozytywnie zagłosowało 14 radnych. 

Radni przeszli do głosowania nad zmienionym porządkiem obrad. Za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad pozytywnie głosowało 14 radnych. 

 

Nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

b) zmiany uchwały Nr LXIII/407/23 Rady Gminy Inowłódz z dnia 25 maja 2024 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu miejscowości Konewka w gminie Inowłódz; 

c) trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora finansów 

publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku, sposobu ich rozliczania oraz sposobu 

kontroli wykonywania zleconych zadań; 

d) petycji o udostępnienie na stronie Urzędu oraz przesłanie do szkół tak zwanej "Białej Księgi 

Szczepień HPV"; 

e) opinii do projektu Audytu krajobrazowego województwa łódzkiego. 

8. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 
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9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie obrad VIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady Miejskiej i radni 

otrzymali powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, 

czy są uwagi do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 14 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Biuro 

Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że pełni dyżur telefonicznie. Pan 

Przewodniczący ponadto w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych 

spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który omówił ww. informację. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych 

pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie 

a) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za, 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VIII/47/24 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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b) zmiany uchwały Nr LXIII/407/23 Rady Gminy Inowłódz z dnia 25 maja 2024 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miejscowości Konewka w gminie Inowłódz; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła projekt uchwały o zmianie uchwały Nr LXIII/407/23 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 25 maja 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Konewka w gminie Inowłódz. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VIII/48/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

c) trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora finansów 

publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku, sposobu ich rozliczania oraz 

sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Krzysztof Pazurek – Podinspektor ds. bezpieczeństwa, zarządzania kryzysowego i współpracy 

z organizacjami pozarządowymi przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu postępowania 

o udzielenie dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora finansów publicznych i niedziałającym w celu 

osiągnięcia zysku, sposobu ich rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VIII/49/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

d) petycji o udostępnienie na stronie Urzędu oraz przesłanie do szkół tak zwanej "Białej 

Księgi Szczepień HPV"; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Krzysztof Pazurek – Podinspektor ds. bezpieczeństwa, zarządzania kryzysowego i współpracy 

z organizacjami pozarządowymi przedstawił projekt uchwały w sprawie petycji o udostępnienie na 

stronie Urzędu oraz przesłanie do szkół tak zwanej "Białej Księgi Szczepień HPV". 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 
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Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VIII/50/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

e) opinii do projektu Audytu krajobrazowego województwa łódzkiego. 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały omawiany był przed sesją. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła projekt uchwały w sprawie opinii do projektu Audytu krajobrazowego 

województwa łódzkiego. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VIII/51/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VII sesji Rady 

Miejskiej w Inowłodzu została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska złożyła interpelację od mieszkańców budynku w Spale na 

ul. Piłsudskiego 16. Interpelacja została przekazana według kompetencji Burmistrzowi 

Inowłodza. 

 

Ad. 10 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radna Pani Lidia Kacprzak złożyła wniosek o przekazanie/udostępnienie dokumentów 

świadczących o przeglądach technicznych na oczyszczalni ścieków w Zakościelu (okresowych) 

oraz informacji o stanie oczyszczalni, ponieważ podłączani są nowi odbiorcy. Zapytała, czy 

kanalizacja spełnia swoje warunku do końca. 

Radna Pani Lidia Kacprzak zapytała czy odbył się odbiór techniczny budynku OSP w Inowłodzu 

oraz jak wygląda rękojmia, ewentualnie okres gwarancyjny przez firmy, które wykonywały tą 

pracę, jaki zakres obejmują. 

Pan Burmistrz powiedział, że prace zostały odebrane, gwarancja jest na 5 lub 7 lat. Dodał, że w kwestii 

terminowości było różnie, natomiast jeżeli chodzi o jakość wykonanych prac, to obiekt został solidnie 

wyremontowany. 

Radna Pani Lidia Kacprzak złożyła wniosek o przekazanie informacji w postaci szczegółowego 

rozliczenia imprez Gminy Inowłódz w roku 2024 takich jak: Dni Gminy Inowłódz, Sobótka, 

Powiatowe Święto Ziemniaka, Hubertus. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała o usuwanie zawilgoceń na zamku, czy coś w tym kierunku 

się dzieje. 
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Pan Burmistrz powiedział, że został rozstrzygnięty przetarg, wyłoniona jest firma, zostały wykonane 

pierwsze prace odkrywkowe. Termin realizacji to listopad 2025 r. Kwota przewidziana na realizację 

zadania to 1 700 000 zł. Środki pochodzą z funduszu Polski Ład. 

Radna Pani Agnieszka Fuks złożyła wniosek, aby zwrócić uwagę na przebiegi dróg gminnych, 

zwłaszcza gruntowych, aby sprawdzić i odtworzyć geodezyjnie ich przebieg. 

Pan Burmistrz powiedział, że jest to bardzo słuszny wniosek. Dodał, że wiele dróg szczególnie 

gruntowych nie biegnie według mapy. Przyczyną jest to, że drogi były naniesione dawno temu 

i w sposób zwyczajowy zostały wyjeżdżone często w innych miejscach, niż wskazują na to mapy. 

Dodał, że odtworzenie geodezyjne wszystkich dróg jest bardzo kosztowne. Jest to robione na bieżąco 

przy remontach dróg. Dodał też, że Powiat Tomaszowski, który odpowiedzialny jest za ewidencję 

gruntów na terenie powiatu, przystąpił i zrealizował w niektórych gminach tzw. modernizację 

geodezyjną.  

Radna Pani Alina Tomasik zapytała o publiczne przedszkole. 

Pan Burmistrz powiedział, że od ostatniej rozmowy temat niestety się nie ruszył. Na tą porę nie ma 

dofinansowań na takie zadania, a jest to warunkiem powstania przedszkola publicznego. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała o most w Spale. 

Pan Burmistrz powiedział, że ruszył przetarg, przedłużony został termin składania ofert do 25.10.2024 r. 

ze względu na bardzo dużą ilość pytań, jaką potencjalni wykonawcy zadają. Gmina odpowiedziała na 

całą serię pytań i ma nadzieje, że znajdzie się wykonawca i inwestycja będzie realizowana zaraz po 

rozstrzygnięciu przetargu. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała co z pojemnikami PCK w Spale. 

Pan Burmistrz powiedział, że nie wie, dlaczego pojemniki zniknęły ze Spały. Gmina spróbuje się 

dowiedzieć, czy wrócą, czy w tym zakresie coś się zmieniło. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zgłosiła bardzo zły stan barierki wzdłuż schodów do kościółka św. 

Idziego w Inowłodzu. 

Pan Burmistrz powiedział, że Gmina na bieżąco remontuje te barierki. Dodał, że może należy podjąć 

decyzję i w ramach jakiegoś małego projektu podejść do remontu tej barierki. Na bieżąco zostanie ona 

zabezpieczona.  

Radna Pani Katarzyna Cieślik zapytała o naprawę peronu PKP w Brzustowie. 

Pan Burmistrz powiedział, że udało mu się dotrzeć do przedstawiciela spółki PKP, która zajmuje się 

tym zakresem infrastruktury kolejowej. Dostał informację w formie e-mail, że podjęte są konkretne 

działania, że jeżeli chodzi o przebudowę peronu, to będzie on zgłoszony do planu inwestycji na przyszły 

rok. Bieżące sprzątanie będą wykonane w najbliższym czasie. 

Radna Pani Katarzyna Cieślik zapytała o dofinansowanie dla OSP. W załączonych materiałach 

radni dostali informację, że dofinansowanie otrzymała młodzieżowa drużyna pożarnicza 

w Brzustowie. Zapytała o wniosek na dofinansowanie na zakup motopompy. 

Pan Burmistrz powiedział, że nie ma jeszcze rozstrzygnięcia. 

Radna Pani Katarzyna Cieślik zapytała, czy monitoring przy rekreacyjnym terenie wsi Brzustów 

działa oraz czy trzy nowe otaśmowane urządzenia są już gotowe do użytku. 

Pan Burmistrz powiedział, że odpowie na to po dokładnym doinformowaniu. 

Radna Pani Beata Kesy zapytała, czy są jakieś nowe informacje odnoście drogi Spała – Konewka. 

Pan Burmistrz powiedział, że nie chciałby oceniać funkcjonowania powiatu, natomiast aktualnie trwają 

tam ciągle jakieś ustalenia co do określenia zakresu działania organu. Wszelkie próby rozmawiania 

o jakichkolwiek sprawach roboczych, kończą się odpowiedzią, że wszystko musi się najpierw 

ustabilizować. 

Radna Pani Anna Jaciubek powróciła do tematu wejścia do kościółka. Powiedziała, że barierka 

jest w złym stanie, natomiast schody również są w złym stanie. Stopnie się rozsypują. Warto, aby 

ktoś załatał doraźnie stopnie. 

Pan Burmistrz zadeklarował, że do 1 listopada zostaną wykonane doraźne prace. 
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Radny Pan Michał Bernaciak poprosił, aby w dokumentacji, którą rada dostała, dotyczącej 

przychodów i kosztów GCK, został uwzględniony miesiąc październik. Zaktualizowany dokument 

radni chcieliby dostać na początku listopada. 

Sołtys Pani Jadwiga Warczyk zapytała się o obwodnicę Tomaszowa Mazowieckiego. Czy ona 

wchodzi na teren Gminy Inowłódz. 

Pan Burmistrz powiedział, że obwodnica nie obejmuje terenu Gminy Inowłódz. 

Sołtys Pani Jadwiga Warczyk odniosła się do pisma w/s zgłaszania par małżeńskich za 50-cio lecie 

pożycia małżeńskiego. Powiedziała, że zawsze było weryfikowane przez USC w Inowłodzu, które 

pary obchodzą w danym roku jubileusz i wysyłane były zaproszenia do tych par. 

Pan Burmistrz powiedział, że ta forma zostaje. Pismo jest po to, aby sołtysi wiedzieli, że coś takiego się 

dzieje. Tych, którzy się rejestrowali i brali ślub na terenie Gminy Inowłódz, to mamy, natomiast są 

ludzie, którzy przeprowadzili się do naszej miejscowości i nie mamy informacji na ten temat. Chodzi 

tylko o takie przypadki. Ostatnio znalazły się pary, które nie brały ślubu na terenie Gminy Inowłódz, 

a nasze USC nie miało o tym żadnej informacji, a prawo im na to pozwala, jako aktualnym naszym 

mieszkańcom. 

 

Ad. 11 

Zamknięcie obrad VIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                 Roman Rodakowski 
 

 

 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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